
Zápisnica
naPÍsaná na zasadnutí Obecného zastupiteťstva v Slovenskej lJupči, ktoré sa uskutočnilo

dňa 27.2.2018

Prítomní: podťa prezenčnej listiny
Neprítomni: Jozef Stanko a Mgr. Radoslav Solárik
Ospravedlnil sa:

1. otvorenie zasadnutia
Rokovanie obecného zastupiteťstva otvoril a viedol zástlpca starostu obce Mgr. MichalHlaváč.

, 2.Schválenie programu a návrhovej komisii
ZástuPca starostu obce Mgr. Michal Hlaváč poveril pisaním záptsnice pracovníčku ocú
LÍviu GondovÚ, overením zápisnice odporučil zvolii Ing. Mateja Jakukša, Mgr. Daniela
Baléňa, Členov návrhovej komisie odporučil zvoliť Ing. Úareka Klinca, lo,reťupolievku
a Mgr. Rolanda Lampera.
Hlasovanie za UZNESENIE č.9 12018
Za: 7
Proti:0
Zdržali sa:0

3, ._Budovanie Prvkov zelenej infraŠtruktúry v obci Slovenská Ilupča _ ulica Zanožiarňou.
Mgr, HlaváČ - na minulom zasadnutí sme to prerokovali, uskutočnilo sa stretnutie s p
HalaŠkom, bude nás informovať tl. Bakaljar. Prerokovali sme aj súlad s UpN a veci sa
objasnili.
Oravcová - v zmYsle UPN máme plochu označenú ako A 10.2 . Urbanistický blok zástavbyA 10.2 podťa UPN rieši: Bývanie,, zmiešanú funkciu, bývanie + občiansku uýbuu.rrosť. § 12vYhláŠkY Č, 55l200l Z.z. nazéklade ktorej sa spracováva UPN je, že obytné ú zemiapodťa
odseku 4 PÍsm. f) sú plochy, ktoré sú určené pre obytne domy ák ni- piirl.i.hui,i..
nevYhnutné zariadenia,napr. garáňe, stavby ÓUei*Št"no vybavenia, vórejné dopravné atechnické vybavenie, zeleň adetské ihriská. Toto nie je 'r, .orpor" s UPN obce.
Diskusia
Mgr. Hlaváč - išlo o to využiteťnosť pozemku a súlad s UPN.
Bakaljar - zainé územie.sa to nedá vymeniť a zmenaupN nie je potrebná.
Mgr, HlaváČ - na ČerPanie eurofondov mám svoj názor, ale zaiieto peniaze by obec urobila
len vyrovnanie pozemku.

|akaljar- kaŽdý Projekt, ktory robíme a čerpáme eurofondy, je pre obec výhodný 1,tedy, ak jeaj účelný a obci prispeje.
Mgr, LamPer - * ť..l cestu ob,novynámestia, alebo tejto zóny,tak z toho vyplýva ajďalŠia starostlivost. Či je to zavlažovanie, kosenie, výmeria poškódených drevín. Ak do tohoideme, tak na údržbu musíme mať financie a s tým spojené aj služby.
Mgr, BaláŽ - na ÚdrŽbu stromov robíme VO, pieto v rozpočte budeme musiet,na to mat,
financie, Tento rok sme Planovali robiť VO nu údržbu, póto* sme od toho upustili a budeme
robiť_len údržbu vysadených stromčekov a v budúcnosti to budeme riešit, ako celok. v tomtoprojekte by mohol byt' aj nejaký prvok ako je napr. knižnica - čitáreň.
Ing, KrŽo - rozPoČet je Pripravený a okrem práó naviac, ktoré sú nevyhnutné, možno
vznikne Priestor aj na nejaké vývamé dielo, ktoré bude patriť k námestiu , ale ajna toto móže



byt'debata. Knižnice, to už sú doplnkové veci, ktoré robia vec lepšou. Bude to skúška aj pre
oblvateťov, lebo nastane vyraznázmena. Boli výčitky, že neexistuje koncepcia rozvoja alebo
niečo také. ale to nie je úplne pravda. Nastavíme štandart, ako by sa mohli rca\izovať ostatné
ulice, ( dlažba ...), Táto tretia etapa je odlišná od predchádzajúcich a mám zato, že v obci
ešte takéto zóny vzniknú.
Polievka - súhlasím so všetk;ým, čo sa tu povedalo , ale mrzí ma, že celok nie je riešený
komplexne, preto poslanci, ktorí v budúcnosti budú, by mali myslieť na to, aby získali
okolité pozemky do vlastníctva a dobudovali celú plochu koncepčne.
Mgr. BaláŽ - budem žiadat'o odborný dohťad, lebo sa bude zasahovať do koreňovej sústavy
líp.
Mgr. HlaváČ - ide o tretiu etapu budovania verejnej zelene v našej obci, je potrebné
schváliť spoluúčasť financovania proj ektu.
Diskusia
Mgr. Hlaváč navrhol hlasovať za:
A - predloženie ŽoNFP za účelom realizácieprojektu "Budovanie prvkov zelenej
infraštruktury v obci Slovenská IJupěa - ulica Zanožiarňou" realizovaného v rámci výzvy
"IROP-PO4-SC43I-20I7-16", ktorého ciele sú v súlade s platným územnýmplánom obce a
platným programom rozv oja obce;
B - zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci;
C- zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo
v'ýŠke rozdielu celkových oprávnených výdavkov projektu a poskytnutého NFP v súlade s
podmienkami poskytnutia pomoci vo výške 12 485 €,
D - zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu obce

UZNESENIE č. 10l2018
Za:7
Proti: 0
Zdržalisa 0

4. Záver

Ing. Miroslav Macák
starosta obce
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